
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

Nieuwsbrief van N-VA Lebbeke   2014 – Oktober 
 

Voorwoord. 

Vorige maand gingen de kinderen terug naar school. De zomer is voorbij en 

stilaan nadert de herfst. Een moment om vooruit te kijken naar de volgende 

maanden, met op de agenda Sint-Maarten, Sinterklaas, Kerstmis en Nieuwjaar. 

 

Ook een blik vooruit naar onze Vlaamse - en Federale regering met deelname van 

onze partij in beide regeringen. De N-VA mandatarissen kunnen nu volop aan het 

werk en wij wensen hen veel succes. 
 

In naam van het afdelingsbestuur, 

Dominique De Jonge, 

Voorzitter N-VA Lebbeke 

E-mail:  dominique.dejonge@n-va.be 

 

 

Lebbeke, stijging van de prijs vuilniszakken doet gemeentekas rinkelen. 

Op 28 november 2013 legde de Gemeenteraad van Lebbeke de tarieven voor de vuilniszakken vast 

voor een periode van 2014 tot 2019. Nu komt de coalitie van VLD en CD&V hierop terug met een 

verhoging van 40 %! 

Deze prijsstijging van de huisvuilzakken is een zuivere belastingverhoging. 

De prijs per vuilniszak gaat van € 1,25 naar € 1,75. Dit betekent een meeropbrengst voor de 

gemeente Lebbeke van € 150 000 € of 6 miljoen BEF (nl. 300 000 X 1,75 t.o.v. 300 000 X € 1,25).   

Deze stijging is voor niets nodig, gezien de tarieven die de verwerker van het huisvuil –
“Verko”, aan de gemeente aanrekent, ongewijzigd blijven. 

Het is de burgemeester, samen met zijn collega’s uit de regio, die op een conferentie besloten hebben 

om deze lasten te verhogen ten voordele van de gemeentekas en spelen nu de Zwarte Piet door naar 
Verko. Deze moeten als alibi dienen voor de prijsstijging. 

Wat mag u nog verwachten:  

- Naast de verhoging van de prijs van de vuilniszakken vrezen wij ook een verhoging van de prijs 

van de stickers voor de groencontainers en van de PMD-zakken. 

- Tellen we daarbij de prijsverhogingen van het Containerpark, dan bedraagt de kost nog meer. Op 

het containerpark van Lebbeke bedroeg de prijs aanvankelijk € 1. Momenteel is het inkomgeld € 2, 
maar met een aantal toeslagen van bijv. grof vuil, betalen we al gauw € 4 voor een bezoek. 

Een en ander leidt er toe dat de inkomsten en winsten van Verko sterk stijgen, wat dan opnieuw ten 

goede komt van de gemeentekas, want de winsten worden herverdeeld. De tegemoetkoming aan de 

gemeentekas van Lebbeke bedroeg vorig jaar € 76 500. De vooruitzichten voor dit jaar zijn een heel 
stuk hoger. 

De verwachte meerwinsten in het werkgebied van Verko voor 2014 bedragen ruim € 1 miljoen. 
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Wij kunnen alleen maar vaststellen dat de belastingverhoging op het huisvuil 

absoluut niet nodig is, maar dat dit een operatie is om de gemeentekas te vullen 
voor andere doeleinden, onder het voorwendsel van 'de vervuiler betaalt’.  

Het is gewoon een verdoken belastingverhoging en zuiver “bochtenwerk “! . 

Karel Uyttersprot 

Gemeenteraadslid N-VA 

www.kareluyttersprot.be 

 

 

Lebbeke N-VA pleit voor ‘onthaalpakket’ voor nieuwe bewoners in plaats van 

een peperdure DVD. 

Het Lebbeekse schepencollege heeft beslist om de nieuwe inwoners van onze gemeente een cadeau te 
doen met een DVD die info over onze gemeente bevat. 

Raf De Wolf, gemeenteraadslid N-VA: Dat nieuwe inwoners van onze gemeente verwelkomd worden 

vinden wij op zich een goed idee, maar het feit dat de gemeente een DVD cadeau geeft, met info over 
onze gemeente is totaal nutteloos. 

Het prijskaartje voor de aanmaak van deze film komt op € 9750, excl. BTW. Voor 

dit geld krijgt de gemeente 200 Dvd’s in ruil. Dit komt neer op € 50 per DVD, wat 
ons inzien fel overdreven is. 

Een DVD of USB-stick is voor een dergelijke toepassing trouwens weinig zinvol. 

Vooreerst is de actualiteit van een DVD vlug achterhaald. Een functionele en 

praktische website is voor dergelijke toepassingen veel efficiënter. Daarnaast weten 

we uit ervaring dat, eens de mensen thuiskomen, deze DVD of USB nooit meer 
gebruikt wordt, tenzij na het wissen van de bestanden, voor eigen gebruik. 

Wij hadden graag gezien dat het gemeentebestuur de nieuwkomers een onthaalpakket bezorgt met: 

- documentatie over de handel en wandel in Lebbeke, eventueel in samenwerking met de lokale 

middenstand 

- een infobrochure over de cultuur en sport in de gemeente 

- een Lebbeekse cadeaubon, waarmee zij kunnen kennis maken met én iets kunnen aankopen bij de 
lokale middenstand. 

Kortom, een onthaalpakket is veel goedkoper, onze nieuwe bewoners krijgen zo nuttige informatie en 

hierbij wordt ook de lokale middenstander betrokken. 

 

 

Kippen in het hoenderhok. 

De gemeente koopt 1400 jonge legkippen aan, voor een bedrag van € 9000. 

Zij zullen aan de Lebbekenaren verkocht worden voor 1 €/kip. 

Met deze actie hoopt men de afvalberg van huishoudelijk afval op te lossen. 

 

Carin Meert, gemeenteraadslid N-VA: wij vinden dit een goed en 

milieuvriendelijk initiatief. De afvalberg verkleint en bovendien gaat er bij het 

ontbijt niets boven een lekker vers eitje. 

Toch willen wij er ook de aandacht op vestigen dat het diervriendelijk aspect niet 

uit het oog verloren wordt.  

Het gaat immers over levende wezens die met zorg dienen behandeld en verzorgd 

te worden. 

Wij vragen dan ook dat er bij klachten onmiddellijk ingegrepen wordt. 
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  OCMW -> Schepencollege <- OCMW  . 

Inleiding… 

 

Sinds vele jaren huist er een zeer uitzonderlijke situatie in onze gemeente, met betrekking tot het 

beheer van de serviceflats, de sociale huurwoningen, enz... 

Waar in alle andere gemeenten het beheer omtrent deze activiteiten voorzien werd in de schoot van 

het OCMW-bestuur werd dit echter door vele duistere invloeden in Lebbeke totaal anders geregeld. 

Waar er vroeger zelfs nog een gemengd beheers- en overlegorgaan bestond dat instond voor de 

toekenning van bewoning van de serviceflats, enz., werd dit door huidig Burgemeester F. Saeys steeds 

verder ontmanteld. Vervolgens trok hij alle macht naar het College van Burgemeester en Schepenen. 

Zo ontnam hij niet alleen het inspraakrecht van de raadsleden, maar zorgde hij er voor dat hij niet 

alleen de leiding had maar ook de controle… 

 

Maak kennis met het korte termijn geheugen van coalitiepartner CD&V… 

 

Op de laatste gemeenteraad van 22 oktober jl. werden een aantal punten geagendeerd in verband met 

de samenwerking tussen de gemeenteraad en het OCMW. Quasi dezelfde punten werden ook 

behandeld op de gemeenteraad van april 2010 (vorige legislatuur). In die periode vormde CD&V een 

kartel met N-VA om samen één fractie te vormen. 

Huidig Schepen Kris De Smedt was toen nog raadslid en tevens fractieleider van de gezamenlijke 

fractie. Toen in het jaar des Heer 2010 Kris De Smedt nog oppositie voerde tegen de huidige 

Burgemeester, ontwikkelde hij een vurig betoog waarin hij stelde dat de overdracht van 

verantwoordelijkheden een ver gevormde uitholling van de bevoegdheden van het OCMW vormde. 

Hij keek met heimwee terug naar de tijd dat er nog een gemengd beheersorgaan was, zo blijkt uit de 

notulen van de gemeenteraad van 29/04/2010. Hij drong dan ook terecht aan om alle bevoegdheden 

bij het OCMW te laten waar ze thuis hoorden. 

Toen reeds kende huidig Schepen de Smedt de ware reden voor deze overdracht van bevoegdheden. 

Hij verweet voornamelijk het College van Burgemeester en Schepenen van een onbedwingbare 

gretigheid om de handen vrij te hebben bij elke toewijzing van nieuwe bewoners, enz.… Met deze 

beslissing had - volgens zijn zeggen - het College van Burgemeester en Schepenen inderdaad de 

handen vrij om te doen wat ze wilden om zo alles naar hun hand te kunnen zetten zonder enige 

tegenspraak van de raadslieden. 

De CD&V – N-VA fractie stemde dan ook tegen al deze punten !!! 

Vandaag is Kris De Smedt echter geen fractieleider van de oppositie meer, maar Schepen binnen de 

CD&V – Open VLD meerderheid, deskundig aangevuld met een aantal verdwaalde oppositieleden… 

 

Vandaag ziet de CD&V fractie echter geen graten meer in de ontmanteling van de OCMW- 

bevoegdheden en stemt zij met overtuiging mee tegen de punten die zij 4 jaar geleden met vurigheid 

bevocht… 

De N-VA fractie blijft evenwel trouw aan hun visie en stemde uiteraard tegen deze volkomen misplaatste 

uitholling van de OCMW-bevoegdheden. 

 

Het bochtenwerk van de Burgemeester… 

De vurige tussenkomsten dwongen de toenmalige en huidige Burgemeester er toe om een bevlogen 

uitspraak te doen, zo leert ons het verslag van diezelfde gemeenteraad. Geen enkele tekst kan beter 

de woorden van de Burgemeester weergeven dan het citaat van het bewuste verslag… 

“…De voorzitter* voegt er aan toe dat vanaf 2013 de voorzitter** inderdaad deel uitmaakt van het 

schepencollege en dat het de bedoeling is om vanaf de volgende legislatuur alles op het vlak 

van huisvesting te laten beheren door het OCMW…” 

* lees: Burgemeester 

**lees: OCMW voorzitter 

 

Vandaag echter maakt de Burgemeester een grote bocht rond zijn eerdere verklaringen en wil hij er 

blijkbaar ook niet meer aan herinnerd of met geconfronteerd worden… 



En zo gaat alles rustig zijn gangetje en neemt men een loopje met eerdere 

standpunten, verklaringen en doelstellingen, maar ook met de programmapunten 

waarmee men in 2012 naar de kiezer trok. 

Toen was het voor CD&V nog: “iedereen inbegrepen…”, vandaag zijn dit dus holle 

woorden…. 

Ook Open VLD had een duidelijk plan in zijn kiesprogramma: “een harmonisch 

sociaal beleid tussen gemeente en OCMW…” 

Peter Huyck, N-VA gemeenteraadslid 

 

 

Lebbeeks verkeersbeleid: een farce! 

Procentueel zijn motorrijders veel vaker het slachtoffer van 

een ongeval dan autobestuurders. De oorzaak is vaak een 

onaangepaste weginfrastructuur zoals slecht liggende 

riooldeksels, scheuren en putten in het wegdek, gladde 

wegmarkeringen, ongelukkig geplaatste verkeersplateaus en 

verkeersremmers en betonnen constructies, zoals de 

recentelijk, aan het rond punt Administratief Centrum/Aldi 

aangelegde “haaienvinnen”. 

Elke fietser of motorrijder die slipt en op deze 

haaienvinnen belandt, komt er gegarandeerd slecht af. 

De vraag naar meer veiligheid voor bijvoorbeeld motorrijders noemt de burgemeester terecht maar 

het door N-VA fractieleider André Segers voorgestelde “Charter Motorvriendelijke Infrastructuur” wil 

de burgemeester dan toch maar niet ondertekenen. 

Dit charter geeft de gemeente de kans zich voor een veiliger omgeving voor motorrijders te 

engageren. De dupe van de onbegrijpelijke houding van de burgemeester in deze, is de modale 

inwoner en weggebruiker van Lebbeke! 

Er zijn voorbeelden legio van het eigenzinnig verkeersbeleid van dit bestuurscollege. De werking van 

de Verkeerscommissie is een lachertje en onbestaande. Zelfs de CD&V schepenen houden geen 

rekening met hun bevriende organisaties zoals het ‘Verkeersplatform’ hetwelke schitterend werk tracht 

te leveren, maar ook tegen een muur van onbegrip en tegenwerking botst. 

 

Verder zijn er de onoordeelkundig geplaatste boom-bakken op de nieuw aangelegde straten, het 

“zaaien” van verkeersborden, het aanduiden van parkeerplaatsen, het toekennen van mindervalide 

parkeerplaatsen, het willekeurig bepalen van belijning enz.… 

En een echt parkeerbeleid is al helemaal onbestaande, her en der staan auto’s geparkeerd buiten de 

aangeduide zones en vooral op het voetpad. Zelfs leden van ons bestuurscollege lappen (ongestraft) 

de verkeersregels aan hun laars door bv. aan een onderbroken belijning (in een bocht!) te parkeren! 

Tot slot een greep uit het VLD verkiezingsprogramma: 

“De taak van de verkeerscommissie stimuleren en daarbij ook deskundigen 

betrekken”, “Ook het herhaaldelijk en gevaarlijk wild-parkeren moet worden 

aangepakt”, “Toezicht is naast preventie evenzeer noodzakelijk” en als uitsmijter 

“Hierbij is de inrichting van de openbare ruimte van essentieel belang met 

aandacht voor voetpaden, fietspaden en een veilige weginrichting”! 

Hallo?? 

André Segers, N-VA fractieleider gemeenteraad 

 

 

 

 



 

N-VA Lebbeke: Webpagina’s, Jongeren, Notulen Gemeenteraad, Nieuwsbrief. 

 

http://lebbeke.n-va.be/ 

https://www.facebook.com/pages/N-VA-Denderbelle-Lebbeke-

Wieze/260007397359368?fref=ts 

    
http://www.jongnva.be/lebbeke/ 

 
Belangstellenden kunnen de agenda en de beslissingen van de Gemeenteraad 

nalezen via onderstaande koppeling. 

http://www.lebbeke.be/index.php/bestuur/gemeenteraad/notulen 

Ter info: de notulen op de website zijn dikwijls pas weken na de  

Gemeenteraad beschikbaar! 

 

 

 

Interesse in onze nieuwsbrief “ ’t Wielebelleke Digitaal “? Stuur je gegevens naar: rudi.cogen@n-va.be . 

Heb je vrienden, kennissen, familie die ook geïnteresseerd zijn in “ ’t Wielebelleke Digitaal “, 

Laat het ons ook weten, we nemen hen dan op in ons bestand. 
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